
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr 40/2022

XL Sesja w dniu 30 listopada 2022
Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce „Transmisje obrad”  
Obrady rozpoczęto 30 listopada 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:36 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Anna Kuras – Sekretarz;
3. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;
4. Anita Zawierucha - Dobroś– Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;
5. Urszula Tokarska – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;
6. Mieczysław Szewczyk - Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kłobuckiego

1. Otwarcie XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył
posiedzenie XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i
utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał obecnych radnych oraz pozostałych
uczestników  obrad.  Na  sesji  obecnych  było  13  radnych,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do
przeprowadzenia  ważnych  wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał.  W związku  z  tym
przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są propozycje zmian porządku obrad.
Rady Trzepizur zapytał czy do porządku obrad można dodać nowy punkt.
Przewodniczący Bęben odpowiedział, że na zmiany w porządku obrad nadzwyczajnej sesji musi wyrazić
zgodę Wójt. Dodał, że Wójt na dzisiejszej sesji jest nie obecny więc nie ma takiej możliwości. 
Wobec braku zmian porządek obrad został poddany pod głosownie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka

http://www.miedzno.esesja.pl/


NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty. Brzmi on następująco:

1. Otwarcie XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2021-2034.
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Borowa.
8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
10. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

i konserwacyjnych drzewa z gatunku lipa drobnolistna, stanowiącego pomnik przyrody.
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miedźno oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków.

12. Wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał skąd powstała kwota 2.34 zł.
Skarbnik odpowiedział, że są to środki zlecone.
Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 279/XL/2022.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 
2021-2034.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2021-
2034.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)



Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 280/XL/2022.

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Radna Stobiecka powiedziała, że na posiedzeniach Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 
w dniach  19.10.2022  r.  oraz  28.11.2022  r.  omawiano  projekt  i  został  on  zaopiniowany  negatywnie.
Dodała, że komisja uznała, że stawki w kilku pozycjach są za wysokie. Zaproponowała obniżenie stawek.
Radna złożyła do przewodniczącego wniosek w tej sprawie.
Skarbnik  powiedziała,  że  proponowane  obniżenie  stawek  ustawowych  przez  urząd  spowoduje,  że
dochody gminy będą ok 828 tys. zł. mniejsze,a dodatkowe obniżenie stawek, które proponuje komisja
spowoduje obniżenie dochodów gminy o kolejne 40 tys. zł.
Wiceprzewodniczący  Graj  odniósł  się  do  inflacji  wspomniał,  że  obiecywany  poziom  inflacji  przez
rządzących ma być niższy niż w tym roku. Dodał, że wszyscy zdają sobie sprawę, że gminna będzie
miała problemy finansowe, ale należy też zwrócić uwagę na sytuację mieszkańców. Wiceprzewodniczący
zaproponował odrzucenie projektu Wójta i przyjęcie projektu proponowanego przez komisję.
Skarbnik zaznaczyła, że dochody z podatku to dochody bieżące i są przeznaczone na wydatki bieżące.
Radny Trzepizur powiedział, że na zebraniach sołeckich jest mówione, że to nie gmina ustala podatki
tylko radni.
Przewodniczący Bęben powitał na sesji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kłobuckiego Mieczysława
Szewczyka.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  o  zmianę  zapisów uchwały  poprzez
zmianę: paragraf 1 pkt 1a): zmiana kwoty 1,16 zł na 1,07 zł paragraf 1 pkt 2a): zmiana kwoty 0,90zł na
0,86 zł paragraf 1 pkt 2b): zmiana kwoty 25,80 zł na 24,73 zł paragraf 1 pkt 2e): zmiana kwoty 5,76 zł na
5,50 zł.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar 
Wosiński, Mirosław Zielonka
PRZECIW (1)
Zdzisław Bęben
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości - po zmianie.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar 
Wosiński, Mirosław Zielonka
PRZECIW (1)
Zdzisław Bęben
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 281/XL/2022.

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:



podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar 
Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zdzisław Bęben
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 282/XL/2022.

7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Borowa.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Borowa.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 283/XL/2022.

8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar
Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewelina Stobiecka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 284/XL/2022.

9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (10)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała, Agnieszka Szczypiór, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Elżbieta Makles, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 285/XL/2022.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 
i konserwacyjnych drzewa z gatunku lipa drobnolistna, stanowiącego pomnik przyrody.
Podinspektor Anita Zawierucha- Dobroś omówiła projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Graj spytał, gdzie rośnie lipa, o której mowa w projekcie.
Podinspektor odpowiedziała, że koło kościoła w Mokrej.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 
drzewa z gatunku lipa drobnolistna, stanowiącego pomnik przyrody.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 286/XL/2022.

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządcą jest Gmina Miedźno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.
Podinspektor Urszula Tokarska omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządcą jest Gmina Miedźno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Ciesielski, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 287/XL/2022.

12. Wolne wnioski.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał o sprzedaż węgla w gminę.
Skarbnik wyjaśniła, że Gmina podpisała umowa z PGG oraz dwie umowy na dystrybucję węgla. Dodała



również,  że  zostało  złożone  zamówienie  oraz  wyznaczony  punkt  odbioru  węgla  w  Częstochowie.
Zaznaczyła, że Gmina czeka na wyznaczenie terminu odbioru węgla.
Radna Stobiecka zapytała o wniosek do budżetu, dotyczący remontu drogi Topolowej w Ostrowach nad
Okszą. Zapytała, dlaczego remont drogi nie został ujęty w planie budżetu na następny rok.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  remontu  dróg nie  wyszczególnia  się  w projekcie  budżetu.  Dodała,  że  w
projekcie budżetu zostały ujęte tylko te inwestycje, na które jest zapewnione dofinansowanie.
Radny Trzepizur zaproponował, aby na następnej sesji przyjąć wniosek o odległości dowozu dzieci do
szkoły.  Powiedział,  że  dzieci  z  Borowej  mają  dalej  do przystanku niż  dzieci,  które są  dowożone „z
pewnej ulicy” do szkoły. Dodał, że należy zadbać o dzieci, które dojeżdżają z sąsiednich miejscowości do
szkoły.
Radny Puchała zapytał na jakim etapie jest budowa oświetlenia ulicznego. Dodał, że na większości ulic
na terenie gminy są już słupy zamontowane tylko brakuje oprawy oświetleniowej.
Skarbnik  powiedziała,  że  na  początku  grudnia  jest  zaplanowane  spotkanie  z  inwestorem  i  po  tym
spotkaniu będzie mogła więcej informacji przekazać.
Radny  Puchała  zapytał,  czy  są  prowadzone  rozmowy ze  sprzedawcą  energii  elektrycznej  w sprawie
nowych umów handlowych.
Skarbnik odpowiedziała,  że do dziś  było można składać wnioski  dot.  preferencyjnych cen prądu dla
samorządowców  i  Gmina  jej  złożyła.  Zaznaczyła,  że  dzięki  fotowoltaice  na  budynkach  mogliśmy
utrzymać wydatki na energię na poziomie ubiegłych lat.
Radna  Makles  zaproponowała,  aby  wygospodarować  kwotę  pieniędzy  dla  Powiatu  na  remont  dróg
powiatowych, które są na naszym terenie.
Przewodniczący Bęben powiedział, że kiedyś gmina przekazała 6 mln zł dla powiatu, a powiat zrobił na
terenie Gminy inwestycję za kwotę 800 tys. zł. 
Sołtys Piątek powiedziała, że remont drogi Topolowej jest bardzo ważny dla mieszkańców.
Wiceprzewodniczący  Szewczyk  wypowiedział  się  co  do  rozdanych  Radnym  zdjęć  ulicy  Topolowej.
Dodał, że remont tej drogi jest pomijany przez gminę. Zaznaczył, że mieszkańcy zwracali się pisemnie do
gminy o remont drogi Topolowej w pierwszej kolejności. Wiceprzewodniczący Szewczyk zwrócił się do
rady, aby zainteresowali się tą sprawą.
Wiceprzewodniczący Szewczyk wypowiedział, się co do barku współpracy włodarza gminy z powiatem.
Zaznaczył,  że  inne  gminy  przekazują  ¼  środków  na  przebudowę  dróg  a  ¾  jest  wkładem powiatu.
Nadmienił, że jeśli Rada uważa, że należy tak współpracować z powiatem powinna wpłynąć na włodarza
gminy.
Wiceprzewodniczący Szewczyk zapytał, co ma odpowiadać mieszkańcom odnoście drogi Topolowej.
Dodał, że zauważył, że w niektórych miejscach jest podwójne oświetlenie. Zapytał również o Społeczną
Inicjatywę Mieszkaniową.
Skarbnik powiedział, że doprecyzuje swoją wypowiedź dotyczącą wniosków do budżetu. Zaznaczyła, że
na wnioski,  które wpływają do budżetu zawsze jest  udzielana odpowiedź i  również w tym roku tak
będzie. 
Skarbnik przypomniała, że jeśli chodzi o Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową to Gmina przekazała aktem
notarialnym grunty przeznaczone pod zabudowę.
Skarbnik odniosła się także do zebrań sołeckich i przypomniała radnym, że zebrania sołeckie zwołuje
sołtys i  na nie zaprasza.  Dodała,  że jeśli sołtys chce, żeby był ktoś z gminy powinien ustalić termin
odpowiedni dla wszystkich.  Zaznaczyła,  że pani sołtys została poinformowana, że w dniu,  w którym
planuje zebranie sołeckie nie ma możliwości uczestnictwa w nim kierownictwa Gminy. 
Radny Trzepizur wspominał, że złożył do gminy pismo w sprawie budowy dróg gminnych, które zostało
podpisane przez mieszkańców Władysławowa. Dodał, że otrzymał odpowiedź, że nie ma na to pieniędzy.
Zauważył, że należy w pierwszej kolejności przebudowywać drogi nieutwardzone. Zaznaczył również, że
jeśli  chodzi  o  drogi  powiatowe  to  droga  łącząca  Władysławów  z  Borową  nad  zalew  jest  na  dzień
dzisiejszy nieprzejezdna.
Przewodniczący  Bęben  zauważył,  że  za  poprzedniego  wójta  podobnie  układała  się  współpraca
z  powiatem.  Dodał,  że  Gmina  dokładała  środki  do  remontu  dróg  powiatowych,  lecz  powiat  nigdy
z remontu tych dróg się nie wywiązywał.
Sołtys Piątek powiedział, że nie mogła ustalić innego terminu zebrania.
Radny Puchała powiedział, że jako Rada powinniśmy przejrzeć wykonane projekty budowlane i po kolei
wprowadzać je do budżetu. Zaznaczył, że powinniśmy robić te drogi, które nie mają nawierzchni twardej.
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że współpracy z powiatem nie ma żadnej. Zaznaczył, że na sesję



nigdy nie był zapraszany starosta powiatu kłobuckiego. Nadmienił, że powinniśmy wspólnie usiąść do
stołu i podyskutować jakie możliwości ma powiat i co możemy z powiatu „wyciągnąć” dla mieszkańców
gminy. 
Radna Stobiecka odniosła się do braku chęci współpracy gminy z powiatem przy wspólnych obchodach
powiatowego przeglądu orkiestr dętych połączonych z 100-leciem orkiestry w Ostrowach nad Okszą.
Przewodniczący Bęben przeczytał  zaproszenie od stowarzyszenia Kreatywnych Kobiet  z  Ostrów nad
Okszą oraz pismo Rady Rodziców Przedszkola i Szkoły w Miedźnie w sprawie udzielenia przez radę
wsparcia finansowego.
Radna Chudaszek powiedziała, że jest opłata na radę rodzicielską i tymi środkami rada rodziców powinna
zarządzać. Dodała, że nie powinna wszystkich prosić o pieniądze.

13. Zakończenie obrad XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy.
W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady Gminy  Miedźno  Zdzisław
Bęben zamknął posiedzenie XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.

Przewodniczący
Rada Gminy Miedźno

Przygotował(a): Agnieszka Suchodolska
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